
Title (en)
Storage and dispensing device for a liquid product

Title (de)
Aufbewahrungs- und Ausgabevorrichtung für flüssige Produkte

Title (fr)
Ensemble de conditionnement et de distribution d'un produit liquide

Publication
EP 0945184 A1 19990929 (FR)

Application
EP 98403342 A 19981230

Priority
FR 9803831 A 19980327

Abstract (en)
The packaging and dispensing unit comprises a closed product reservoir (2) composed of a variable volume one end of which is closed by a
rigid base (16). The base has a transverse bottom passed through by a channel (18) integral with the base. A pump (26) placed in the channel
communicates with the reservoir. The channel internal wall comprises an annular seal (18d) able to permanently deform radially in a zone (28) of the
pump in order to immobilize the pump in the channel. In addition there is a pushbutton (34) provided with a dispensing orifice (38) communicating
with the pump rod (32).

Abstract (fr)
Ensemble de conditionnement et de distribution d'un produit, notamment liquide, comprenant : un réservoir fermé (2) pour ledit produit constitué d'un
corps à volume variable dont une extrémité est fermée par une embase (16) rigide, cette embase comportant un fond transversal (20) traversé par
une cheminée émergeante (18) formant une seule pièce avec l'embase, une pompe (26) disposée dans la cheminée, en communication avec le
réservoir. La paroi interne de ladite cheminée (18) comporte des moyens de fixation (18d) aptes à déformer, de manière permanente, une zone du
corps (28) de pompe (26) pour assurer l'immobilisation de la pompe (26) dans la cheminée. <IMAGE>
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